
Αθήνα, 21 Μαρτίου 2022

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας

Θέμα: Φοίτηση σε Σχολεία  Σταδιοδρομίας  Στελεχών ΕΔ που Επιμελούνται

ΑΜΕΑ

Η Πανελλήνια  Ομοσπονδία  Ενώσεων Στρατιωτικών (ΠΟΜΕΝΣ) με  ανακοίνωσή

της  ανέδειξε  ένα  σοβαρότατο  ζήτημα  που  σχετίζεται  με  τη  φοίτηση  στελεχών

των  ΕΔ  σε  Σχολεία  Σταδιοδρομίας  Στελεχών  όταν  παράλληλα  πρέπει  να

επιμελούνται συγγενικά τους άτομα με αναπηρία. 

Χωρίς αμφιβολία η φοίτηση σε Σχολεία Σταδιοδρομίας είναι  απαραίτητη για την

εξέλιξη και την επιπλέον εκπαίδευση των στελεχών των ΕΔ της χώρας, ώστε να

αποκτήσουν  επιπλέον  τόσο  θεωρητικές  όσο  και  πρακτικές  γνώσεις,  οι  οποίες

θα αποδειχθούν απαραίτητες για την ενημέρωσή τους και την εξοικείωση με τις

νέες  τεχνολογικές  εξελίξεις  και  τις  γενικές  επιστημονικές  αντιλήψεις,  που

σχετίζονται με τις Ένοπλες Δυνάμεις.

Παράλληλα,  οι  γνώσεις  αυτές  θα  αποδειχθούν  καθοριστικής  σημασίας  για  τη

σταδιοδρομία και την περαιτέρω εξέλιξη των στελεχών. 

Παρόλα  αυτά,  υπάρχουν  περιπτώσεις  όπου  τα  στελέχη  των  ΕΔ  καλούνται  να

επιμεληθούν  και  να  φροντίσουν  συγγενικά  τους  πρόσωπα  (συζύγους,  τέκνα

κλπ)  με  αναπηρία  άρα  και  ανακύπτουν  επιμέρους  ζητήματα  που  θέτουν

εμπόδια  στην  παρακολούθηση  των  μαθημάτων  και  των  σεμιναρίων  με  φυσική

παρουσία. 

Κατόπιν των παραπάνω,
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Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες προτίθεται να αναλάβει ώστε να επιλυθεί το ζήτημα;

2. Ποια βήματα σχεδιάζει  να πραγματοποιήσει  για την αλλαγή του πλαισίου με

τέτοιο τρόπο ώστε να αξιοποιηθούν πλήρως οι δυνατότητες που προσφέρει η

σύγχρονη  τεχνολογία  στο  χώρο  της  εκπαίδευσης  και  στην  εκπαίδευση  των

στελεχών των ΕΔ και  να  δοθεί  στα  στελέχη  εκείνα  που το  έχουν ανάγκη  η

δυνατότητα σε βασικά σχολεία με την μορφή Διαδικτυακής Μάθησης; 

Η ερωτώσα βουλευτής

 Φωτεινή Μπακαδήμα




